
VERSLAGLEGGING PARTICIPATIE OMWONENDEN  

Ergens midden september vorig jaar (2017) werd dhr. Hans van Iersel (adviseur van de heer Boeren) 

gebeld door dhr. Michel van Boxtel (de vertegenwoordiger van ‘werkgroep sportveld Hulten). In dit 

telefoongesprek is afgesproken om op donderdag 28 september 2017 in gesprek te gaan.  

 

Tijdens het gesprek op 28 september war ook de eigenaar dhr. Boeren aanwezig. Gedurende het 

gesprek zijn alle vragen van dhr. Van Boxtel beantwoord en is een volledige openheid van zaken 

gegeven m.b.t. tot de ontwikkelingen voor de Oude Baan. Daarbij is uitgelegd dat de bestaande 

bebouwing gesloopt wordt en daarvoor in de plaats nieuwbouw gerealiseerd wordt en dat de optie 

wordt opgenomen om mogelijk twee extra woningen te bouwen in de toekomst.  

 

Vanuit de IDOP groep is op woensdag 19 juli 2017 de vraag gekomen of de nieuwe eigenaar van de 

grond wil onderhandelen voor de realisatie van een sportveld voor Hulten. Tijdens het gesprek met 

de heer van Boxtel is dit onderwerp ter sprake gekomen. Dhr. Boeren heeft aangegeven open te 

staan voor een sportveldje maar dan wel op een door hen te bepalen locatie. De voorkeur gaat uit 

naar de locatie achter de woningen aan de Oude Baan. Dhr. Van Boxtel woont in één van deze 

woningen. Dhr. Van Boxtel gaf aan dat hij graag zijn vrije uitzicht aan de achterzijde wil behouden 

en op de mogelijke overlast niet zit te wachten.  

Dhr. Van Boxtel dacht zelf aan de locatie aan de Oude Baan waar de mogelijke twee toekomstige 

woningen gebouwd zouden gaan worden. Aangegeven vanuit dhr. Van Iersel en Boeren dat zij hier 

niet in meegaan omdat zij de locatie niet veilig vinden i.v.m. de ligging aan de doorgaande weg, de 

afstand tot de school te ver weg is en omdat dhr. Boeren ook liever geen speelveld naast zijn huis 

heeft.  

 

Dhr. Van Boxtel gaf na afloop aan dat hij bij de bewoners van Hulten verslag zou doen over het 

gesprek.  

 

Tijdens de werkzaamheden aan de Oude Baan was dhr. Van Iersel regelmatig aanwezig en heeft 

toen met een aantal buurtbewoners gesproken. Tijdens die gesprekken is besproken wat de 

bedoelingen zijn en welke stappen ondernomen worden. Reacties waren steeds positief. Men gaf 

aan blij te zijn met de afbraak van de verpauperde boerderij en de realisatie van een mooi huis 

daarvoor in de plaats (upgrade van de Oude Baan).  

Bij de omwonende is tevens geïnformeerd naar hun mening omtrent het speelveldje. Een speelveld 

stond bij hun niet op het lijstje (de vorige was verwaarloosd). 

 

Inmiddels hebben verdere gesprekken plaats gevonden, ook met de gemeente en is het speelveldje 

voorlopig van de baan. 


